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NVE
Norges vassdrags- og energidirektorat
Postboks 5091, Majorstua
0301Oslo

Dato: 17.06.201,4

Vil med dette ogsfl gjgre NVE oppmerksom pfl at oversikt/kart i konsesjons slknad som viser eksisterende

inngrep fKapt. 1.5) ikke er fullstendig. Det er viktig for denne saken at eksisterende vannuttak og

insiallision iom tiihsrer AS Bolaks, ogsfl blir opplyst om og blir redegjort for. (merk at AS Bolaks er ogsfl

hoved initiativtaker bak Koldalsfossen kraftverk og konsesj onss6knad)

feg har pi nedenfor staende kart tegnet inn hvor uttaket er plassert i elven og hvordan rLt er lagt ned

ifg.*t / Vannledning er grav ned i elvebunnen pfl nedside av fossens sorside og fores (igjennom fiorden) til
Bolaks eget anlegg ved Lammaneset.

Det som er fi legge merke til, er at dette uttaket er plassert nedenfor planlagt inntak. Altsfl i omride hvor det

er tenkt fl slippe igjennom minstevannfOring, Iflg. sOknad, 120 Liter pr, sekund

ffi



r.m

Eksisterende vannuttak ref. ovenfor med sin kapasitet (rordiameter ca. 400 mm. og ca.23 m fall) vil ha en

"sluke evne", mange ganger det som er oppgitt som minstevannforing
I og med at dette uttaket allerede er installert [av AS Bolaks), si mfl v&re ett krav at uttaks kapasitet pfl

dette er tatt med i totalregnskapet. Dvs. (om prosjektet blir realisertJ at kapasiteten av dette i tillegg til 1

minimum vannforing, ogsi mf slippes igjennom ved inntak.

Det fremgir il<ke av konsesjonssoknad noen opplysninger om dette vannuttaket eller om hvordan Bolaks

har tenkt forholde seg til det. En videre konsekvens av dette, vil vere at risikoen for oftere tOrrlegging av

fossen er overhengene stor.

Uttak og16r ble installert av AS Bolaks, ca. 1980-1985
Sammen med annet selskap var de deleier i eiendommen, Gnr. 23 Bnr. 2 & 3 fhvor uttaket ble installert)

noen frr fgr den ble solgt videre til nflvarende eiere. Viser til min NVE uttalelse, 06.04.2014 ang. vannuttaks

avtalen som ble inngitt med nivarende eiere.

Det er uvisst om hvilke awaler som ble inngfltt med de andre grunneiere pfl det tidspunktet da uttaket ble

installert, men etter det jeg har forstfltt, si var disse for det meste kun muntlige. Historien forteller ogsfl om

grunneiere og publikum som reagerte negativt pfi at det plutselig ble foretatt graving i elven.

Om vann uttaket var eller er nfl konsesjonspliktig eller om det i det hele tatt noen gang er blitt sokt om dette,

er ogsi uvisst. Etter det jeg forstflr er det i alle fall ikke registrert noe [ref. telefonsamtale L0.06.20I4J hos

NVE.

Med Hilsen

Franck Andersen


